
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 23.nov.2021 

Klokken 17.00 – 19.00 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Ditte Andersen, Rikke 

Larsen, Christian Bechsgaard, Daniel Kim Køllgaard, Ditte Andersen 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Daniel, Janne, elevrådsformand 

17.00-17.30 Rundvisning på skolen 

• Rundvisning på skolen – med fokus på stand og indsatsområder 

17.30-17.45 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

• Punkter fra elevrådet 

Der er valgt formand for elevrådet. Formanden deltager fra næste møde. 

17.45–18.00 Beslutningspunkter 

• Godkendelse og gennemgang af referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 

• Indførelse af BYOD på Hvidebækskolen 

Skolebestyrelsen debatterede punktet ”bring your own device” på sidste skolebestyrelses-

møde. BYOD ønskes indført fra 3.klasse og op. Indførelsen bakkes fortsat op af skolebesty-

relsen og besluttes derved. Skoleleder vil ved næste møde fremvise et udkast til forældre-

skriv samt udkast til mulighederne (forældrekøbet) og hvad BYOD kan. Der vil ikke være et 

krav, men en opfordring. 

• Personaleparkering bag Lilleskolen og foran skolegården (forudsat kommunen tillader det) 

Udfordringerne ved nuværende P-pladser blev vendt. Skolebestyrelsen ønsker at alle elever 

sættes af ved hallens P- plads. 

Der er et ønske om optegning af hajtænder, samt bedre belysning. 

Skolebestyrelsen beslutter at de to P-pladser kun må benyttes af skolens personale i tids-

rummet 8.30-16.00 i hverdagene. Skoleleder undersøger mulighederne for skiltning. For-

manden og skoleleder laver et skriv, der lægges ud på aula til alle skolens forældre og an-

satte  

18.00-18.30 Orienteringspunkter 

• Økonomi 

Skoleleder fremlagde skolens budget, som pt viser ca.800.000 i mindre forbrug. Skoleledel-

sen har en handleplan der følges i forhold til at få løftet læringsrummene til acceptabel 

standard. Derudover har bestyrelsen prioriteret at der skal afholdes lejrskoler.  



Budget 2022 foreligger med 23,6 mio, som indeholder det samlede budget for skole, sfo og 

Skolen er trukket knap 800.00kr i demografi. 

Inklusionscenterleder fremlagde kort tildelingen til inklusionscenteret. IC reguleres hver 

måned. 

I forhold til skoleindskrivning har skolen et udviklingspotentiale i at komme ud til foræl-

drene – skolens mulige kunder. Markedsføring i forhold til nye forældre tages op som punkt 

på kommende skolebestyrelsesmøde. 

• Orientering fra skoleledelse om fremdrift på handlingspunkter vedr. skærpet tilsyn 

Skoleleder sender den nye datapakke til bestyrelsen. Tidligere kvalitetsrapporter er afskaf-

fet. Datapakken tages på som punkt på næste skolebestyrelsesmøde. 

• Grupper i Aula 

Der har været oplevelse af at flere forældre ikke er tilknyttet de rigtige grupper. Skolen er 

på opgaven. Det er rigtig vigtigt at grupperne fungerer og vedligeholdes, da vigtig informa-

tion kan gå tabt. 

18.30-18.45 Debatpunkter 

• Skolevej – Oplæg fra Rikke og Janne (bilag vedhæftet) 

Der er skrevet et fint åbent brev, som fremsendes til tekniskforvaltning. Brevet vil blive un-

derstøttet af kontakt til pressen, som kontaktes af formanden. 

• SKB holdning til nødpasning med lang transporttid 

Nødpasning i andre sfo´er i forbindelse med lukkedage udfordrer skolens forældre og ele-

ver. Beslutningen er politisk besluttet, men bestyrelsen ønsker at gøre opmærksom på ud-

fordringen med den lange transporttid. Skolebestyrelsesmedlem gør opmærksom på, at for-

ældre ikke når at optjene ferie til uge 7 med den nye ferielov. Formanden kigger på et op-

læg til det politiske udvalg. 

• Skolepatruljer – er der behov ved krydsning af Skolevej 

Der vil ikke være behov for skolepatrulje, når ny plan for P-pladser. Skolebestyrelsen følger 

op på punktet løbende. 

Generelt er skolepatruljen ikke kommet op at køre endnu. Skoleledelsen er opmærksom på 

problemet. Skolebestyrelsen ser et behov i genoprettelse af skolepatruljen, hvorfor ledelsen 

tager det med til MED udvalget. Udover skolepatrulje vil legepatruljen bliver taget op igen. 

18.45-19.00 Eventuelt og kort orientering fra 

• Storteam v/Camilla Drejsig: Der er talt nye corona restriktioner, nye lektionslængder, ind-

ledning til arbejdet med trivselsundersøgelse. 

Husk at dagsordenen skal ud en uge inden mødet. 

• Elevråd: - 

• SFO: -  

• Ledelsen: - Nye corona restriktioner er sendt ud. Alle arrangementer med forældredelta-

gelse aflyses frem mod jul. 

• Skolebestyrelsen: - Nyhedsbrev, husk at sende inputs til skoleleder. (pt. nye basket kurve, 

nye skærme, musik på lilleskolen, juleklippedag) 

Louise bliver skb-kontakt til kommende 0.kl. 

Opfordring til klasserne om, at de kan skrive til bestyrelsen med ting de ønsker vendt/drøf-

tet. 

 


